



Date: 23 August 2022

الكويت في 23 أغسطس 2022

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع: الإفصاح عن معلومات جوهرية

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments, kindly find attached the material information disclosure form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تجدون مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal

Vice Chairman & CEO



جاسم زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Copy to the Capital Market Authority

نسخة للسادة/ هيئة أسواق المال.



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date	23/08/2022	التاريخ
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	
Arzan Financial Group for Finance and Investment (K.P.S.C)	مجموعة أركان المالية للتمويل والاستثمار ش.م.ك.ع (عامة)	
Material Information	المعلومة الجوهرية	
Arzan Financial Group for Financing and Investment ("AFG") declares that one of its subsidiaries (Arzan Capital Holding Ltd.) owned 63.14% by AFG, created Hill Top US 13 Limited as a subsidiary in the Channel Islands, Jersey with a capital of USD 20,050,000 equivalent of KWD 6,515,000 in which Arzan Capital owns 94% for the purpose of financing a real estate transaction in Chicago, USA.	تعلن مجموعة أركان المالية للتمويل والاستثمار ش.م.ك.ع أن إحدى شركاتها التابعة وهي شركة أركان كابيتال ليميتد هولدينغ المملوكة بنسبة 63.14%، قامت بتأسيس شركة Hill Top US 13 Limited كشركة تابعة في جزر القنال - جيرسي براس مال قدره 20,050,000 دولار أمريكي ما يعادل 6,515,000 دينار كويتي حيث بلغت حصة أركان كابيتال 94% وذلك بغرض تمويل عقار في ولاية شيكاغو - الولايات المتحدة الأمريكية.	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
Increasing the value of financial assets at fair value through other of comprehensive income by an amount of USD 20,050,000, equivalent to 6,515,000 Kuwaiti dinars, and this effect will be in the company's interim financial statements on September 30, 2022.	زيادة قيمة الأصول المالية بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل الآخر بمبلغ 20,050,000 دولار أمريكي ما يعادل 6,515,000 دينار كويتي وسيظهر هذا الأثر ضمن البيانات المالية المرحلية للشركة في 30 سبتمبر 2022.	

